
Osnovna škola „Split 3“  

Brune Bušića 6  

21 000 Split  

 

Split, 23.02.2018. 

 

ZAPISNIK 

s 3. sjednice Vijeća roditelja OŠ „Split 3“ koja se održala dana 22.02.2018., u četvrtak s 

početkom u 17:30 sati u prostorijama Škole 

Prisutni: 1.a, 1.b, 1.c, 1.d, 1.e, 2.b, 2.c, 2.e, 3.a, 3.b, 3.c, 3.d, 3.e, 4.a, 4.c, 4.e, 5.a, 5.c, 6.a,  6.c, 

6.d, 7.a, 7.b, 7.c, 8.a, 8.c, 8.d 

Odsutni: 2.a, 2.d, 4.b, 4.d, 5.b, 5.d - opravdano, 6.b, 7.d, 8.b 

 

Na prijedlog predsjednika Vijeća roditelja, jednoglasno je usvojen sljedeći: 

D n e v n i   r e d : 

1. Usvajanje zapisnika s 2. sjednice Vijeća roditelja 

2. Rasprava o prevenciji vršnjačkog nasilja (gosti: djelatnici stručne službe i gđa. Đordana 

Barbarić iz udruge MOST)  

3. Rasprava o problemima učenika u cjelodnevnom boravku  

4. Angažman učenika, roditelja i djelatnika škole na njenom uređenju  

5. Razno 

 

Ad 1. Usvojen je Zapisnik s 2. sjednice Vijeća roditelja. 

 

 

Ad 2. Rasprava je počela izlaganjem djelatnika stručnih službi škole o aktivnostima 

poduzetim po pitanju prevencije  vršnjačkog nasilja i postupanjima po prijavama takvih 

pojava. Gđa. Marija Zubin predstavila je do sada poduzete aktivnosti, mišljenje stručne službe 

i viđenje budućeg djelovanja, a uz njeno izlaganje mišljenje se iznijele i druge djelatnice iste 

službe. Nakon izlaganja odgovarale su na postavljena pitanja od strane članova Vijeća 

roditelja. 

Nakon toga izlagala je gđa. Đordana Barbarić iz udruge MOST koja se referirala na aktualna 

istraživanja u problematici vršnjačkog nasilja. Članovima vijeća podijelila je materijale o 

postupanjima i institucijama kojima se može obratiti u takvim slučajevima. Ukazala je na 

potrebu stalnog rada na prevenciji koja mora biti podržana kako u školi, tako i u krugu 

obitelji. Predložila je i radionice koje će se održati u suradnji sa stručnom službom, te je 

načelno dogovoreno da se u organizaciji udruge održi širi stručni skup na tu temu u 

prostorijama škole, te su se svi složili da je to dobar put i kako bi se škola trebala istaknuti u 

radu na prevenciji vršnjačkog nasilja. Nakon izlaganja odgovarala je na postavljena pitanja od 

strane članova Vijeća roditelja. 

Većina članova vijeća roditelja je stava da se moraju upregnuti sve snage, kako unutar školske 

ustanove tako i van nje, u smjeru što većeg stručnog rada na prevenciji vršnjačkog nasilja. 

Prihvaćen je i prijedlog da se školske službe zamoli da učenicima podjele materijale koje je 

prezentirala gđa. Barbarić. 

 



 

Ad 3. Članovi Vijeća roditelja složili su se da se zbog pomanjkanja vremena preostale toče 

dnevnog reda obrade na idućoj sjednici. 

  

 

 

 

 

 

Predsjednik Vijeća roditelja: Ante Renić  _____________________ 

 

 

Zapisničar: Ante Renić                             _____________________ 
 


